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Ten, kdo nemá Vánoce v srdci, je nikdy nenajde ani pod stromkem. 

                                                                       Roy L. Smith                       

 

Vánoce, Vánoce přicházejí… 

Už jen pár dní zbývá do letošního Štědrého dne. Děti jsou natěšené na Ježíška, maminky zaměstnané 

sháněním dárků, předvánočním úklidem, chystáním výzdoby a pečením cukroví.  Tatínkové se zapojí 

do akce stromeček a možná přihodí i kapříka. U nás to probíhá zrovna tak, jen toho kapra vynecháme. 

 Svíčky i světýlka jsou rozmístěné po celém bytě, hlavně dát pozor, aby nehořelo to, co nemá. Třeba 

záclony. Dárky kupuju průběžně už od ledna, a pokud to jde, hned je i balím, aby mi na ně ti naši 

rarášci, včetně manžela, nepřišli dřív, než je jejich čas. Na okno postavím vánoční hvězdu, do vázy 

přidám 4. 12. větvičky z třešně, barborky, protože nám každý rok do Štědrého dne vykvetou. Říká se, 

že o svaté Barboře ležívá sníh na dvoře. No, ať si ho Barbora ještě chvíli nechá… 

 

První cukroví pečeme tradičně už v půlce listopadu – perníčky, aby uležely a byly krásně vláčné dřív, 

než na Nový rok  To je začátek voňavého období. Přidá se k němu vanilka, jedlové větvičky, vonné 

svíčky, vosky, trocha rumu…přece do čaje a cukroví. Jako každý rok si říkám, že to s tím pečením 

nebudu přehánět, ale zas skončím na těch cca 12 druzích. Chtělo by to trochu vypnout, tak nastěhuju 

děti k babičce a dědovi a vyrazím třeba ke kadeřnici, nebo s kamarádkou na kávičku.  

Děti si vystřihnou, nebo obkreslí, celý katalog hraček, aby snad Ježíšek na něco nezapomněl. Jestlipak 

tam bude letos to lego, po kterém tolik touží? Nebo snad telefon? Lovci duchů? A co třeba nechat něco 

i pro maminku a tatínka, za odměnu, že přežili ten předvánoční shon. Knížku a sluchátka na uši, aby 

nebylo nic slyšet. 

 

Co je pro mne za trest, je návštěva jakéhokoliv kamenného obchodu. Parkoviště beznadějně plné, 

pokud tedy nevyrazíte hned ráno v 7 hod., to se ještě chytáte. V obchodě hlava na hlavě, košíky žádné, 

lidé nakupují, jak kdyby měl nastat konec světa, a dopravní předpisy, jako například jízda košíkem 

vpravo, nebo zákaz parkování košíku napříč uličkou, jim nic neříkají. Obrním se trpělivostí a s trochou 

štěstí ukořistím vše, co potřebuju na chystání štědrovečerní tabule a pro „sváteční“ návštěvy. Budu 

doufat, že mě nějaký zuřivý občan nesrazí košíkem při snaze získat to poslední máslo v akci   

Stromeček je naštěstí nachystaný, díky manželovi, včas v garáži, pšššt, přinese ho taky Ježíšek v noci 

z 23. na 24. 12. a ráno ho děti najdou v celé jeho kráse…než mu opadá jehličí. Ozdoby přežily dětské 

batolecí období, ale i tak si každý rok aspoň jednu novou přikoupím. A myslíte, že držíme to módní 

ladění stromečku do jedné, či dvou barev? Ani náhodou! Pěkně různé barvy, různé tvary, jen ať je 

veselý, jako když jsme byli malí  Večer k tomu pustíme koledy a taky pohádky, ty můžu kdykoliv. 

Nejdůležitější z celých svátků je ale pohodová atmosféra, klid a chvíle strávené s vašimi blízkými, 

vždyť nevíme, jestli budeme mít všichni šanci se za rok zas vidět se stejném složení, nebo jestli nás 

vítr zavane někam úplně jinam. Jde o to si udělat trochu času v té bláznivé době na něco hezkého, 

milého, klidného, co potěší dušičku a vykouzlí úsměv na tváři. Zastavte se na okamžik a vychutnejte si 

adventní, i vánoční, čas. Procházka, pohádka, popovídání s přáteli, cokoliv, co vám zvedne náladu, je 

v pořádku a vítáno. Zacinká zvoneček a možná přijde i překvapení! 

 

Krásné Vánoce a i po svátcích vykročte pravou nohou do roku 2017, ať se tam můžete setkat s něčím, 

co Vás potěší! Přeji Vám všem krásné svátky, hodně zdraví a štěstí do roku 2017 a lepší zítřky  
                                                                                                                                                                               

-IV- 
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OBECNÍ   ÚŘAD  INFORMUJE 

lovoucí naděje.  

I v letošním roce se před Štědrým 

dnem koná tradiční vánoční setkání 

v Roztokách u jezu spojené se zpíváním 

koled a pouštěním lodiček se svíčkami po 

řece. 

23.12.2016 od 16:00 hod u jezu 
Srdečně zvou pořadatelé SDH Roztoky ve 

spolupráci s obcí Roztoky a W- 

ARLETem. 

 

 

tevírací doba úřadu v době od 23. 

do 30.12.2016.  

23.12. pátek ZAVŘENO 

          27.12. úterý 7:00 – 15:30 hod 

          28.12. středa 7:00 – 17:00 

          29.12. čtvrtek 7:00 – 15:30  
(POKLADNA dne 29.12. pouze do 12:00 hod)  

           30.12. pátek ZAVŘENO  

 

Provoz matriky a Czech pointu bude 

uzavřen od 23.12. 2016 do 1.1.2017, 

včetně evidence obyvatel. 

 

ánoční jarmark a zpívání na 

schodech. 

ZŠ Roztoky zve všechny občany na 

vánoční jarmark – prodej výrobků dne 21. 

12. 2016 od 10 do 11 a od 13 do 15 hod.  

a zpívání a poslech koled v 11 a 13:30 hod. 

 

aplacení poplatků. 

Blíží se konec roku 2016, proto dejte 

do pořádku všechny své neuhrazené 

poplatky vůči obci Roztoky, pokud jste na 

některé zapomněli – např. za pejsky. 

Děkujeme. 

 

ekonstrukce knihovny. 

Rekonstrukce knihovny byla 

dokončena dne 15.12.2016. Nově 

otevřena bude opět dne 3.1.2017. 
 

evize kotlů. 

Upozorňujeme všechny občany, kteří 

mají kotle na tuhá paliva, na povinnou 

revizi, která musí být provedena do 

31.12.2016. Od ledna může přijít kontrola 

na splnění této zákonné povinnosti. 

Úřadem, který kontrolu provádí, je 

Rakovník. 

 

ozvánka na veřejné zasedání 

zastupitelstva obce. 

Letošní poslední veřejné zasedání 

zastupitelstva obce Roztoky se uskuteční dne 

22.12.2016 od 17:30 hodin v zasedací 

místnosti obecního úřadu. 

 

eník svozu a likvidace směsného 

komunálního odpadu v obci 

Roztoky pro období roku 2017. 
Jednorázová známka   65,- Kč 

Plastový pytel   55,- Kč 

Známky na pravidelný vývoz komunálního 

odpadu - uvedené ceny platí pro období 

jednoho pololetí. 

vývoz každý týden Kč 1.000,- 

kombinovaný vývoz  Kč    850,- 

sudý týden, v zimě každý týden, v létě  od 1.5. 

do 30.9. jedenkrát za 14 dní 

jedenkrát za 14 dní  600,- Kč  sudý týden 

jedenkrát za měsíc  350,- Kč první sudá 

středa v měsíci 

rekreační   (období 1. 5. - 31.10.) 

 1.200,- Kč  vývoz každý týden  

Jednorázové známky, známky pro pravidelné 

vývozy a plastové pytle se prodávají na 

Obecním úřadě v Roztokách. 

Ceny jsou uvedeny včetně DPH. 

 

 Než bude vylepena známka na rok 2017, je 

povinnost odstranit známku za rok 2016, 

jinak nebude odpad vyvezen. Důvodem je 

změna názvu firmy, která odpad vyváží. (již 

nebude Becker, ale Odpady Bohemia s.r.o. ) 

  

Firma Odpady Bohemia s.r.o. prochází 

obměnou a reorganizací, prosíme všechny 

občany o shovívavost. V případě změn 

budete včas upozorněni.  

Děkujeme. 

P 

O 

V  

Z 

R 

R 

P 

C 
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 Zápis č. 24/2016 z veřejného zasedání 

Zastupitelstva obce Roztoky, konaného dne 

15. 11. 2016 v budově Obecního úřadu 

Roztoky.   

Přítomní zastupitelé: 

 Ing. Lenka Peterková, Roman Texl, Jiří  

Prokůpek, Martin Mikovec, Ing. Vladimír 

 Melč, Mgr. Tomáš Vostatek, Antonín Ježek 

Omluven :  Pavel Procházka 

Počet přítomných občanů: 5 

Ověřovatelé zápisu: Antonín Ježek, Martin 
Mikovec  

 

1. Zahájení   
 

Zasedání zahájila starostka obce Ing. Lenka 

Peterková v 17:00 hod. a řídila další průběh 

jednání. V úvodu přivítala všechny přítomné a 

konstatovala, že je dnes přítomno 7 z 9 členů 

zastupitelstva, a že zastupitelstvo je usnášení 

schopné. Starostka uvedla, že zasedání bylo 

svoláno na základě pozvánky, která byla 

v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po 

dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. 

Pořízením zápisu pověřila paní Vendulu 

Ptáčkovou. 

Starostka upozornila, že z dnešního jednání je 

pořizován zvukový záznam jako podklad pro 

tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámila s 

programem, který byl zveřejněn na 

pozvánkách, na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení 

ověřovatelů zápisu 

3. Podněty a náměty občanů 

4. Pozemkové záležitosti – projednání 

záměru prodeje pozemků v areálu Višňová 

5. Projednání záležitostí školy - volební a 

jednací řád školské rady 

- výjimka z počtu žáků 

6. Projednání návrhu rozpočtu obce na 

rok 2017 

7. Kontrola hospodaření a rozpočtová 

opatření 

8. Různé 

9. Diskuse 

10. Usnesení a závěr 

1. Zahájení, schválení programu 

jednání 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, 

a proto bylo přistoupeno k hlasování o 

programu jednání. 

Po zahájení jednání místnost opustil Ing. Melč 

a nebyl přítomen hlasování. 

Usnesení č. 1 – 15/11/2016 - Zastupitelstvo 

obce Roztoky po projednání schvaluje 

program jednání. 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

2. Volba návrhové komise a určení 

ověřovatelů 

2.1. Dle jednacího řádu obce Roztoky starostka 

vyzvala zastupitele k volbě návrhové komise. 

Do návrhové komise byli starostkou navrženi 

pan Mgr. Tomáš Vostatek, pan Jiří Prokůpek a 

pan Roman Texl. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky a 

bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na 

usnesení. 

Usnesení č. 2.1–15/11/2016 - Zastupitelstvo 

obce Roztoky volí návrhovou komisi ve 

složení pan Mgr. Tomáš Vostatek, pan Jiří 

Prokůpek a pan Roman Texl. 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0  

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

2.2. Starostka navrhla, aby ověřovateli zápisu 

byli pan Antonín Ježek a pan Martin Mikovec. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky, 

proto bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení č. 2. 2. – 15/11/2016 - 

Zastupitelstvo obce Roztoky určuje 

ověřovateli zápisu pana Antonína Ježka a 

pana Martina Mikovce. 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0  

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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3. Podněty a náměty občanů 

Pan M.R. se informoval, jak obec postupuje ve 

věci odstranění vozidla z parkoviště u základní 

školy. Upozornil na to, že z vozidla vytéká 

kapalina. Doporučil obrátit se na odbor 

životního prostředí Městského úřadu 

v Rakovníku. Starostka sdělila, že neúspěšně 

vyzkoušela několik možností, věc řešila 

s policií a sdělila, že se k záležitosti v poslední 

době nedostala, ale slíbila, že se jí bude opět 

zabývat. 

V 17: 15 hod se dostavila paní Číhařová a pan 

Ing. Melč, zastupitelstvo je v počtu 8 členů. 

Pan Ing. F. K. požádal o projednání pochybení 

v územním plánu, díky kterému nemá možnost 

zásobovat a obhospodařovat svou nemovitost 

vjezdem na pozemek. Starostka uvedla, že byl 

k této věci s panem F.K. sepsán protokol a dále 

bude možné věc projednat až při změně 

územního plánu spolu s dalšími požadavky, 

které shromažďuje. Seznámila přítomné, že jde 

o zohlednění připomínky manželů P. v novém 

územním plánu k zakreslení komunikace na 

jejich pozemku. Proti tomuto podal pan Ing. 

F.K. na OÚ námitku. Starostka doporučila 

panu F.K. obrátit se na silniční správní úřad, 

který určí, zda jde o komunikaci či nikoliv. 

Dotázala se pana Ing. Melče, kdo vypořádával 

připomínky k územnímu plánu v době jeho 

přípravy. Ing. Melč odpověděl, že zpracovatel 

územního plánu a že vidí problém v tom, že 

uličkou z hlavní silnice mezi panem B. a 

sousedy se jezdí po soukromém pozemku, bylo 

by dobré zahájit jednání a získat pozemek do 

vlastnictví obce. Pan F.K. uvedl, že v jeho 

případě se jedná o pozemek p.č. 129/8, kdy je 

v současném ÚP zhruba 1/3 pozemku vedena 

jako místní komunikace, zbytek ne a námitce 

bylo vyhověno nad rámec. Pan Mgr. Vostatek 

se dotazoval pana F.K., zda o přístupu dříve 

jednal. Ten uvedl, že k dohodě nedošlo. Pan 

Prokůpek řekl, že zastupitelstvo nemá všechny 

informace a pan F.K. je úmyslně zkresluje. 

Uvedl, že k jejich připomínce projednávaného 

ÚP, kterou podávali v roce 2010, měli již dříve 

možnost se vyjádřit právní předchůdci pana 

F.K., ale i on sám, protože od července 2013 

již byl uživatelem nemovitosti na základě 

doživotního věcného břemene. ÚP je schválen 

od září 2013. Považuje tedy stav za platný. 

Informoval zastupitele, že pan F.K. podal 

žalobu a probíhá soudní spor. Pan F.K. 

zopakoval, že námitce bylo vyhověno 

v rozsahu vyšším a ne ve scelení pozemků 

jednoho vlastníka, ale ve scelení pozemků 

dvou vlastníků. Umístění zábrany považuje za 

bezdůvodné. Pan Prokůpek reagoval tím, že 

přes opakované zákazy užívání jejich pozemku 

a nerespektování ze strany pana F.K., byli 

nuceni tuto zábranu umístit. Ing. Melč 

poznamenal, že pokud došlo k chybě, je 

potřeba ji napravit. Paní Číhařová navrhla 

odkup pozemku. Pan Prokůpek navázal na 

slova Ing. Melče a uvedl, že v roce 2010 měli 

společnou diskusi o těchto pozemcích a do 

budoucna se nebrání jednáním k získání 

pozemku od hlavní silnice směrem k B. do 

majetku obce. Upozornil, že majitelé 

přilehlých nemovitostí v této uličce mají 

přístup zajištěn. Pan Ing. Melč navrhl, ať obec 

v tomto smyslu začne jednat. 

Pan Ing. Melč upozornil na chybné a záměrně 

zkreslené formulace v zápisech. Uvedl, že byl 

upraven text obecně závazné vyhlášky, která 

již byla schválená.  

Starostka uvedla, že bylo vyhověno jeho 

námitce při projednávání návrhu vyhlášky na 

zasedání a zastupitelé takto vyhlášku schválili. 

Námitky nebyly uvedeny v zápise, ale byly 

zohledněny ve vyhlášce. Pan Ing. Melč uvedl, 

že problém se týkal hydrantu a je přesvědčen, 

že nikdo ze zastupitelů neví, kde se hydranty 

v obci nachází. Na to starostka uvedla, že 

samozřejmě ví, kde hydranty jsou. Diskuse 

byla ukončena s tím, že starostka navrhla 

přepracování vyhlášky „Požární řád obce 

Roztoky“.  

Další připomínka k zápisu se týkala odkupu 

pozemků od maminky pana P.. Ing. Melč chtěl 

vědět, kde se projednávala cena pozemků. 

Starostka sdělila, že první návrh dal pan P. tj. 

250,- Kč/m2, ale sama podala návrh 
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k projednání za cenu 200,- Kč/m2 a zastupitelé 

se k ní vyjádřili.  

Dle Ing. Melče mělo být v zápise uvedeno, že 

cenu navrhla starostka. 

  

4. Pozemkové záležitosti 

4.1projednání záměru prodeje pozemků v areálu Višňová 

4.1. Projednání záměru prodeje pozemků 

v areálu Višňová 

Starostka sdělila, že obec Roztoky obdržela 

žádost na odprodej pozemků pod nemovitostmi 

v rekreační oblasti Višňová. 

Jedná se o pozemky o celkové výměře 497 m
2
, 

přičemž některé pozemky mají rozlohu 14 m
2
 

jiné kolem 50 m
2
. Záležitost s pozemky o 

rozloze 14 m
2
 byla již jednou projednána v ZO 

v roce 2013. Tehdy zastupitelstvo schválilo 

záměr prodeje, ale již nedošlo k  schválení 

jejich prodeje.  Z důvodu velké časové 

prodlevy je nutné záměr opět projednat. 

Pozemky, kterých se záměr týká, jsou p.č. 

96/7, 96/8,96/9, 96/10, 96/11, 96/12, 96/13, 

96/14, 96/15, 96/16 o výměře 14 m
2
. Dále o 

pozemky stavební č. 284, 285, 286, 287, 288 o 

výměře vždy 52 m
2
,st. p.č. 325 o výměře 54 m

2
 

a  p.č. st. 397 o výměře 43 m
2
. 

Po projednání tohoto bodu jednání bylo 

přestoupeno k hlasování. 

Usnesení č. 4.1 – 15/11/2016 -  Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje záměr prodeje 

pozemku p.č. 96/7, 96/8,96/9, 96/10, 96/11, 

96/12, 96/13, 96/14, 96/15, 96/16 o výměře 

vždy 14 m
2
, p. č. st. 284, 285, 286, 287, 288 o 

výměře vždy 52 m
2
, p.č. st. 325 o výměře 54 

m2 a p.č. st. 397 o výměře 43 m
2
 v k.ú. 

Roztoky u Křivoklátu. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

5.  Projednání záležitostí školy 

 

5.1.  Volební a jednací řád školské rady 

Starostka uvedla, že v letošním roce opět 

proběhne volba nové školské rady v ZŠ 

Roztoky. Vzhledem k tomu, že nebyl 

v minulosti vypracován volební řád, předložila 

zastupitelstvu návrh volebního řádu rady školy. 

Volební řád rady školy bude vydán s účinností 

od 16.11.2016. Zastupitelé neměli k návrhu 

volebního řádu připomínky.  

Usnesení č.  5.1 – 15/11/2016 – 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje 

volební řád rady Základní a Mateřské školy 

V Zahrádkách, Roztoky dle předloženého 

návrhu. Návrh bude přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

K tomuto bodu jednání dále sdělila, že jednací 

řád rady školy bude schválen po zvolení 

školské rady a jeho znění si rada školy 

odhlasuje. Toto nepřísluší zastupitelstvu. Jeho 

návrh předložila škole.  

5.2. Výjimka z počtu žáků MŠ Roztoky 

 

Starostka sdělila, že zastupitelstvo obdrželo 

žádost paní ředitelky Mgr. Zdeňky Janečkové 

o povolení výjimky z počtu žáků v MŠ. Školka 

přijala k výuce o 2 děti více než je povolený 

limit pro kapacitu tříd. Paní B. k tomuto bodu 

sdělila, že běžná naplněnost jednotlivých tříd 

je 24 dětí. Kapacita školky je 50 dětí. Je možné 

naplnit celou kapacitu, pokud to nenaruší 

výuku. 

Po projednání bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení č. 5.2 – 15/11/2016 – Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje výjimku z počtu 

žáků (více dětí) v Mateřské škole Roztoky 

dle žádosti paní Mgr. Zdeňky Janečkové, 

ředitelky školy ZŠ a MŠ V Zahrádkách, 

Roztoky. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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6.  Projednání návrhu rozpočtu obce na 

rok 2017 

Starostka informovala, že podle současného 

plnění rozpočtu pro rok 2016 byl vypracován 

návrh rozpočtu na rok 2017. Ten bude 

zohledňovat i požadavky na provedení 

některých investičních akcí plánovaných na 

příští rok. Návrh rozpočtu bude vyvěšen na 

úřední desce min. 15 dnů a bude projednán na 

příštím zasedání. K návrhu rozpočtu otevřela 

diskusi vzhledem k tomu, že jeho znění bylo 

vypracováno dle návrhů zastupitelů těsně před 

veřejným jednáním zastupitelstva. 

Pan Ing. Melč se informoval, zda byly 

v rozpočtu zahrnuty výdaje na vypořádání 

pohledávek za výstavbu hasičárny. K tomu 

starostka uvedla, že dosud nemá relevantní 

podklady k vypořádání pohledávek. Ing. Melč 

uvedl, že zastupitelé situaci nechtějí řešit. 

Starostka uvedla, že o hasičárně se bude jednat 

v dalším bodě jednání. 

Dále se informoval, proč v rozpočtu není 

zahrnut jeho návrh na opravu tělocvičny. Do 

návrhu rozpočtu byla vyhrazena částka 

200 000,- Kč na zpracování projektu pro 

rekonstrukci tělocvičny. Pan Ing. Melč však 

trval, aby se oprava udělala co nejdříve. Na to 

starostka uvedla, že nyní přednostně řeší 

rekonstrukci obecního úřadu, který je ve velmi 

špatném stavu. Na to pan Ing. Melč uvedl, že 

by dal přednost tělocvičně. Schválení rozpočtu 

dle vyvěšeného návrhu bude předmětem 

jednání na následujícím zasedání v prosinci.  

7.  Kontrola hospodaření a rozpočtová 

opatření 

Příjmy  1 – 10/2016       12.513.324,05 

Kč 

Výdaje  1 – 10/2016         7.438.825,14 

Kč 

 

Stav účtu k 15. 11. 2016 je: 

ČS 10.335.529,61 Kč 

ČNB   3.583.278,61 Kč 

7.1. Rozpočtové opatření – na vědomí 

Dne 21. 10. 2016 bylo starostkou schváleno 

rozpočtové opatření č. 13/2016, které se 

týkalo: Navýšení rozpočtu o částky:  

20.200,- Kč – dotace na volby, v příjmech pol. 

4111 – neinvestiční transfery a ve výdajích     § 

6115 – volby do zastupitelstev krajů.  

9.000,- Kč – dotace ÚP Příbram na SÚPM, 

v příjmech pol. 4116 – ostatní neinvestiční 

transfery a ve výdajích § 4223 – SÚPM. 

Převod částky:  

68.000,- Kč z § 6171 správa na: 

   § 3399 – kultura částka 

10.000,- Kč 

   § 3429 – ostatní zájmová 

činnost – dotace poskytnuté,  --- částka 

43.000,- Kč 

   § 3900 – ostatní činnost – dar 

částka 5.000,- Kč  

   § 4223 – SÚPM, částka 

10.000,- Kč.  

Ostatní převody byly v rámci paragrafů. 

Usnesení č. 7.1 – 15/11/2016 – Zastupitelstvo 

obce Roztoky bere na vědomí rozpočtové 

opatření č.13/2016, které je přílohou tohoto 

zápisu. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7.2 Rozpočtové opatření ke schválení 

Starostka požádala zastupitelstvo o schválení 

rozpočtového opatření č.14/2016, které se týká 

převodu částky 200.000,- Kč z § 6171 - správa 

na § 3314 – knihovna. Sdělila, že do knihovny 

budou pořízeny nové regály a nové linoleum. 

K tomuto bodu nebyly vzneseny žádné 

připomínky a bylo přistoupeno k hlasování o 

návrhu usnesení. 

Usnesení č. 7.2 – 15/11/2016 - Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje rozpočtové opatření 

č. 14/2016. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0  

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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8.  Různé 

8.1.  Projednání návrhu na povolení 

oddlužení pana Julia Mazúra 

Starostka sdělila, že dne 17. 10. 2016 obec 

obdržela žádost pana Mazúra k povolení 

oddlužení.   

Starostka uvedla, že se pan Mazúr z bytu 

neodstěhoval a ani nepodepsal kupní smlouvu 

na stoly a židle. Jeho družka navíc uvedla, že 

tyto věci jsou jejich a obec je neoprávněně 

užívá. Starostka se dotazovala Ing. Melče, jak 

proběhlo jednání mezi nimi, když pan Mazúr 

nakonec nepodepsal kupní smlouvu. Ing. Melč 

dal pouze souhlas panu Mazúrovi s nakládáním 

se stoly a židlemi, aby se obec mohla na jejich 

prodeji s panem Mazúrem dohodnout. Ing. 

Melč sdělil, že není oprávněn ve věci jednat, 

není účastníkem smlouvy. Starostka uvedla, že 

za stoly a židle dostal pan Mazúr nabídku na 

snížení dluhu za byt. Starostka vysvětlila 

průběh oddlužení a požádala zastupitele o 

hlasování o návrhu na oddlužení.  

    

Usnesení č. 8.1 – 15/11/2016 – Zastupitelstvo 

obce Roztoky souhlasí s oddlužením pana 

Julia Mazúra, bytem Roztoky č. 1, 270 23 

Křivoklát. 

Výsledek hlasování: Pro 0 Proti 7    

 Zdržel se 1(Ing. Melč) 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

8.2. Návrh na zahájení smírčího řízení  

Starostka informovala, že vzhledem k tomu, že 

se dosud nepodařilo vyjasnit vlastnické vztahy 

k novostavbě IZHS právní zástupce obce 

Advokátní kancelář KVB předložila návrh 

k zahájení smírčího řízení. K zajištění postupu 

následujících po případném neúspěšném 

smírčím řízení a to podáním žaloby, je třeba 

schválit dodatek smlouvy s AK. 

Návrh dodatku upravuje článek č. III tak, že 

vkládá nový odstavec, který zní: 

„3. V případě, že nebude spor se společností 

MAO a.s. vyřešen ve smírčím řízení a bude 

nutné spor řešit podáním žaloby, činí odměna 

Advokátní kanceláře částku stanovenou dle 

zákona č. 177/1996 Sb., advokátní tarif, ve 

znění pozdějších předpisů.“ 

Ing. Melč sdělil, že je šokován, že se dosud 

řeší vlastnické vztahy k hasičárně a ne platnost 

Smlouvy o dílo. Je nutné právně rozhodnout, 

zda je smlouva platná. 

Starostka vysvětlila odůvodnění tohoto 

rozhodnutí a přečetla vyjádření právního 

zástupce obce. Ing. Melč se opakovaně 

dotazoval, kdo právně rozhodl o tom, že je 

smlouva neplatná. Požaduje soudní rozhodnutí.  

Usnesení č. 8.2.1 – 15/11/2016  - 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje 

dodatek č. 2 ke smlouvě o poskytování 

právních služeb uzavřenou dne 5. 8. 2015 

doplněním článku III o odstavec 

3.“V případě, že nebude spor se společností 

MAO a.s. vyřešen ve smírčím řízení a bude 

nutné spor řešit podáním žaloby, činí 

odměna Advokátní kanceláře částku 

stanovenou dle zákona č. 177/1996 Sb., 

advokátní tarif, ve znění pozdějších 

předpisů.“ 

Výsledek hlasování: Pro 7  Proti 

1(Ing. Melč) Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

V návaznosti na předchozí bod jednání 

požádala starostka o hlasování na podání 

návrhu na smírčí řízení. 

Usnesení č. 8.2.2 – 15/11/2016 - 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje, aby 

byl podán návrh na zahájení soudního 

řízení o schválení smíru mezi obcí Roztoky a 

obchodní společností MAO a.s., se sídlem 

Huťská 1557, 272 01 Kladno, IČO: 

16978307, jehož předmětem bude vyřešení 

vlastnických vztahů k budově Integrované 

záchranné a hasičské stanice umístěné na 

pozemku p. č. st. 110/2 v k.ú. Roztoky u 

Křivoklátu, resp. že uvedená budova je 

součástí zmíněného pozemku, a je / bude ve 

vlastnictví obce Roztoky. V této souvislosti 

zastupitelstvo obce Roztoky dále doporučuje 

a schvaluje, aby v rámci procesních 
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možností byly vyřešeny i případné otázky 

vzájemného bezdůvodného obohacení za 

užívání pozemku a budovy, nestane-li se to 

překážkou uzavření smíru stran vlastnictví. 

Zastupitelstvo obce Roztoky bere na 

vědomí, že soudem schválený smír 

v navrhované podobě představuje právní 

titul k nabytí nemovitosti, a s jejím nabytím 

do vlastnictví obce Roztoky souhlasí. 

Zastupitelstvo obce Roztoky pověřuje 

starostku obce, aby obec v řízení 

zastupovala a činila veškerá právní jednání, 

která k uzavření smíru povedou, přičemž se 

sama (resp. obec Roztoky) může nechat 

zastoupit advokátem (advokátní kanceláří). 

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 1 (Melč)    

  Zdržel se 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8.3. Dotace pro TJ Roztoky na rok 2017 

Starostka uvedla, že obec Roztoky obdržela 

dne 14. 11. 2016 žádost dotace ve výši 

267.000,- Kč pro rok 2017. Proti loňskému 

roku jde o navýšení částky o 17.000,- Kč, 

kterou TJ Roztoky letos využila na koupi 

stavebního pozemku, kterou schválilo ZO 

v letošním roce usnesením č. 4.4-1/3/2016. 

K žádosti nebyly vzneseny žádné připomínky a 

bylo přistoupeno k hlasování o návrhu. 

Usnesení č. 8.3 – 15/11/2016 – Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje neinvestiční dotaci 

pro TJ Roztoky pro rok 2017 ve výši 267 tis. 

Kč. Na dotaci bude uzavřena veřejnoprávní 

smlouva. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0     

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8.4. Dotace pro mladé hasiče při SDH 

Zbečno 

Dne 9. 11. 2016 Obec obdržela žádost o 

podporu na činnost mladých hasičů při SDH 

Zbečno, kteří jsou občany naší obce. Jde od 7 

dětí. Děti se účastní soutěží, tréninků, potřebují 

uniformy atd. SDH Zbečno navrhlo podpořit 

každé dítě částkou 1000,- Kč.   

Ing. Melč uvedl, že výchova mladých hasičů 

by měla být i v zájmu roztockých hasičů, 

uvedl, že jsou k této činnosti plně vybaveni. 

Starostka odpověděla, že hasičský kroužek ve 

Zbečně sdružuje asi 30 dětí z čehož 

Roztockých je pouze 7. Výchova mladých 

hasičů je plně v kompetenci SDH Roztoky a on 

jako člen SDH by mohl vědět podrobnosti. 

Starostka po té přednesla návrh na usnesení.  

 Usnesení č. 8.4 – 15/11/2016 – 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje 

poskytnutí dotace pro SDH Zbečno, IČO 

63805936, Zbečno 7, 270 24 Zbečno ve výši 

7.000,- Kč na činnost mladých hasičů. Na 

dotaci bude uzavřena VPS.  

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8.5. Technický dozor na stavbě 

Starostka uvedla, že v zadávací dokumentaci 

pro projekt „Komunikace na parcele č. 180/28 

a p.č. 180/29“ je třeba uvést osobu provádějící 

technický dozor na stavbě. Kromě jiných byl 

osloven i pan Ivan Pech, který předložil 

nabídku na provádění TD Investora.  

Po projednání bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení č. 8.5 – 15/11/2016 - Zastupitelstvo 

obce schvaluje pro projekt „Komunikace na 

parcele č. 180/28 a p.č. 180/29“ jako 

technický dozor investora pana Ivana 

Pecha, Roztoky 143, 270 Křivoklát., a 

pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 1 (Ing. 

Melč)    Zdržel se 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8.6. Plán inventur a ustanovení 

inventarizační komise 

Plán inventur každoročně vydává starosta obce 

a letos bude mít platnost od 30. 11. 2016 do 

29. 1. 2017. Do inventarizační komise 

navrhuje pana Romana Texla jako předsedu 

komise a členy pana Jiřího Prokůpka a pana 

Antonína Ježka.  
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K tomuto bodu Ing. Melč uvedl, že žádá 

kontrolu trubek s předizolovaným potrubím. 

Kontrolu provede Antonín Ježek. 

 

8.7. Koupě pozemku p.č. 25/7 v k.ú. Roztoky 

u Křivoklátu 

Na základě doporučení sdružení VSOR a 

nabídky Kanoistického klubu Rakovník 

předložila starostka zastupitelům návrh na 

odkup pozemku p.č. 25/7. V nabídce nebyla 

stanovena cena za 1 m
2
. Starostka upřesnila, že 

se jedná o pozemek mezi železničním mostem 

a silničním mostem a k bývalému Permonu. 

Místo má různé možnosti využití a jedná se o 

jediný přístup k výusti z čističky odpadních 

vod. 

Mgr. Vostatek upozornil na kvalitu pozemku a 

jeho využití pro rekreaci, odpočinkové místo 

atd. Dotázal se přítomných obyvatel, zda by 

obec měla o tento pozemek pečovat – kladné i 

záporné odpovědi. 

Ing. Melč uvedl, že od Kanoistického klubu je 

to nehorázná nabídka. Upozornil, že 

rozhodnutím pozemkového fondu měl být 

pozemek převeden obci jako celek, přesto tuto 

část získal Kanoistický klub Rakovník. Klub se 

o pozemek nestará. 

Paní Číhařová navrhla vyhlásit anketu mezi 

občany a podle toho se rozhodnout. Po 

projednání všech připomínek bylo přistoupeno 

k hlasování o návrhu.    

Usnesení č. 8.7.1 – 15/11/2016 – 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje koupi 

pozemku p.č. 25/7 v k.ú. Roztoky u 

Křivoklátu o výměře 8745 m
2
 od 

Kanoistického klubu Rakovník, Na 

Studánkách 2586, 269 01 Rakovník, IČO 

00473332 za cenu 30,- Kč za 1m
2
. 

Výsledek hlasování: Pro 2 (Ing. Peterková, 

Texl) Proti 3 (Ing. Melč, Číhařová, Ježek)     

 Zdržel se 3 (Prokůpek, Mikovec, Mgr. 

Vostatek) 

Usnesení nebylo schváleno. 

8.7.2. Zřízení věcného břemene služebnosti 

cesty a stezky na pozemku p.č. 25/7 v k.ú. 

Roztoky u Křivoklátu 

Starostka uvedla, že  vzhledem k neschválení 

výše uvedeného návrhu je nutné uzavřít 

s kanoistickým klubem smlouvu na zřízení 

věcné břemeno vstupu na výše uvedený 

pozemek. Poté bylo přistoupeno k hlasování o 

návrhu na zřízení věcného břemene vstupu na 

pozemek a předložila zastupitelům návrh na 

usnesení. 

Usnesení č. 8.7.2 – 15/11/2016 – 

Zastupitelstvo obce Roztoky schvaluje zřídit 

věcné břemeno přístupu na pozemek, p.č. 

25/7 v k.ú. Roztoky u Křivoklátu o výměře 8 

745 m
2
, Kanoistického klubu Rakovník, Na 

Studánkách 2586, 269 01 Rakovník, IČO 

00473332.  

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0    

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

Starostka uvedla, že v současné době neví, zda 

Kanoistický klub bude mít zájem Smlouvu o 

věcném břemeni uzavřít, ale bude ve věci dále 

jednat. 

8.8. Zpracování webových stránek pro 

knihovnu 

Starostka informovala zastupitele o tom, že 

k modernizaci knihovny si nechala zadat od 

společnosti Galileo Corporation s.r.o., která 

vytvořila webové schránky pro obec Roztoky, 

cenovou nabídku ke zpracování webových 

stránek knihovny a to za částku 11.900,- Kč 

bez DPH a roční provoz za částku 3.500,- Kč 

bez DPH. Požádala zastupitele o schválení 

zadat zpracování.Ing. Melč se zeptal, kdo bude 

využívat tyto stránky. Knihovnu navštěvují 

převážně důchodkyně, které internet 

nevyužívají.  Starostka odpověděla, že 

vzhledem k tomu, že knihovna se bude 

v příštím roce spojovat s knihovnou v Kladně a 

postupně dojde k propojení knihoven, bude 

možné objednávat a rezervovat knihy přes 

internet a tyto stránky budou moci pro tento 

účel využívat všichni.  

Manželé B. se dotazovali, co se na stránkách 

bude aktualizovat, uvedli, že cena by měla 

odrážet jejich složitost. Informovali se na 

požadavek na zpracování. 



11 
 

Starostka seznámila přítomné s požadavkem 

obce. Na stránkách by se mohly objevovat 

údaje o nových knihách, rezervace a další 

informace týkající se knih nebo akcí spojených 

s knihovnou. Stránky by měla spravovat 

pracovnice knihovny p. H.. 

Zastupitelé se v průběhu jednání shodli, že 

nabízená cena je příliš vysoká a proto osloví 

více společností o nabídky a podle nich 

vyberou zhotovitele zakázky.  

Usnesení č. 8.8 – 15/11/2016 -  Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje zadat výrobu 

nových webových stránek pro obecní 

knihovnu.  

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0    

 Zdržel se 1 (Ing. Melč) 

Usnesení bylo schváleno 

 

8.9. Výstavba chodníku v bytovkách   

Starostka uvedla, že na výstavbu chodníku 

před bytovkami č.p. 185 a 186 obec obdržela 

zatím dvě nabídky. Provedení zámková dlažba 

za cca 306 000,- Kč a asfaltový povrch 

254 000,- obě ceny jsou bez DPH. Ceny jsou 

včetně obrubníků a terénních úprav. Požádala 

zastupitele, aby rozhodli, z čeho budou 

chodníky zhotoveny.  

Po projednání připomínek bylo rozhodnuto, že 

chodníky budou položeny ze zámkové dlažby 

hlavně z důvodu vedení sítí a o firmě na 

zhotovení bude rozhodnuto po předložení 

dalších nabídek.  

Usnesení č. 8.9 – 15/11/2016 -  Zastupitelstvo 

obce Roztoky schvaluje vybudování 

chodníku s povrchem zámková dlažba. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0    

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno 

8.10. Informace o uzavírce mostu 

Starostka upozornila, že na 2 měsíce bude 

částečně omezen provoz na mostě přes řeku 

Berounku. Bude provedena výměna mostních 

uzávěrů, oprava dilatačních spár, oprava 

odvodnění a výměna zábradlí a svodidel.  

 

8.11. Zpráva o potvrzení rozhodnutí o 

určení existence a charakteru komunikace 

na pozemcích 274/1, 274/2, 274/5 a  274/6 

v k.ú. Roztoky u Křivoklátu.  

Krajský úřad Středočeského kraje rozhodl o 

zamítnutí odvolání proti rozhodnutí silničního 

správního úřadu Roztoky a potvrdil správnost 

rozhodnutí o existenci veřejně přístupné 

účelové komunikace na zmíněných pozemcích 

v lokalitě V Porostlinách v chatové oblasti nad 

Permonem. 

 

8.12. Hospoda 

Starostka připomněla zastupitelům, že Obec 

Roztoky nabídla odkup zařízení hospody 

s podmínkou, že se pan Mazúr z bytu 

odstěhuje do 30. 10. 2016. Informovala, že 

k podpisu kupní smlouvy však nedošlo, 

protože pan Mazúr neměl zájem o prodej 

zařízení a o částečné oddlužení za byt. V bytě 

stále bydlí bez platné smlouvy a neplatí ani za 

topení. Výpověď dostal již minulý rok. Obec 

panu Mazúrovi vyšla v maximální míře vstříc, 

ale pan Mazúr a jeho družka se nehodlají 

z bytu vystěhovat. 

Vzhledem k tomu, že nájem bytu je stanoven 

na velmi nízké úrovni v porovnání s cenami za 

1m
2
 v okolních obcích, požádala zastupitele o 

předložení návrhu na zvýšení nájemného za 

byt. Výše nájmu bude projednána na dalším 

zasedání ZO. 

8.13. Kácení stromů na výpadu kolem 

kanálu 

Starostka informovala, že na „výpadu“ bude 

provedeno kácení stromů, které jsou nakloněné 

nad vodou v kanálu. Kácení provede vlastník 

elektrárny na vlastní náklady. 

 

8.14. Úprava cesty ke hřbitovu 

Oprava cesty ke hřbitovu vzhledem k brzkému 

začátku zimy bude provedena až příští rok. 

 

 

8.15. Výstavba komunikace v Chaloupkách 

Vzhledem k velmi chladnému počasí bude na 

doporučení zhotovitele přesunuta výstavba 

silnice do počátku roku 2017.  
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8.16. Paní B. upozornila na nutnost schválit 

zastupitelstvem dva členy zastupitelstva do 

školské rady. ZŠ Roztoky zastupují ve školní 

radě paní B. a P. Starostka navrhla pana 

Procházku a sebe.  

Po projednání tohoto bodu bylo přistoupeno 

k hlasování o navržených členech.  

Usnesení č. 8.16. – 15/11/2016 -  

Zastupitelstvo obce schvaluje pana Pavla 

Procházku a Ing. Lenku Peterkovou do 

školské rady při ZŠ a MŠ V Zahrádkách, 

Roztoky. 

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0    

 Zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno 

9.  Diskuse 

9.1. Známky na popelnice pro Karlov na 

rok 2017 

Podpora obyvatel Karlova proběhne stejně 

jako v loňském roce. Bude poskytnuta jedna 

jednorázová známka za měsíc za svoz odpadu 

zdarma. Bude projednáno na následujícím 

zasedání.  

9.2. Podpora cen obědů pro seniory 

Starostka informovala spolu s paní Bulantovou 

zastupitele o problematice a uvedla, že o věci 

bude jednáno na dalším zastupitelstvu. 

9.3. Návrh na řešení situace veřejného 

prostoru v lokalitě za rekreačním 

střediskem Ludmila – následné zpracování 

GP 

Starostka navrhla schůzku zastupitelů na 

pozemku a po posouzení jejich návrhů bude 

zadán GP. 

9.4. Komise pro VŘ na dodání cisterny pro 

hasiče 

Starostka uvedla, že výběrové řízení proběhne 

30. 11. 2016 v 9:00 hod. je nutné ustanovit 

pětičlennou komisi + 5 náhradníků.Členové 

komise budou: Ing. Peterková, Texl, dva 

zástupci hasičů a Ing. Vraný jako zpracovatel 

výběrového řízení. 

9.5. Akce v obci – rozsvícení vánočního  

stromu, senioři, Plovoucí naděje 

Rozsvícení vánočního stromu před budovou 

úřadu proběhne dne 27. 11. 2016 od 16:00 hod. 

Setkání seniorů je plánováno na 8. 12. 2016 od 

14:30 hod.  

Plovoucí naděje se koná dne 23. 12. 2016 od 

16:00 hod a akci letos pořádá Obec Roztoky ve 

spolupráci s hasiči, členy sdružení Děti 

Křivoklátska a skupinou W-Arlet. 

  

 9.6. Oprava chodníku u bytovky č.p. 187  

Mgr. Vostatek uvedl, že u domu se propadl kus 

chodníku a zatéká do suterénního bytu a pod 

panelák, nabídka na opravu činí cca 6 000,- 

Kč. Požádal zastupitele, zda by se obec mohla 

podílet na opravě tohoto chodníku. Starostka 

uvedla, že pracovník obce posoudí, zda opravu 

bude moci provést. Oprava bude provedena na 

náklady obce.  

- Pan Prokůpek uvedl, že oprava zvoničky 

dosud nezačala a oprava by měla být 

urgována. 

- Paní Číhařová upozornila na nesvítící 

lampu u domu č.p. 197. Lampa nesvítí i u 

domu 201 – je nahlášená oprava. 

- Pan B. upozornil na vyteklý olej na sídlišti 

– hasiči budou požádání o likvidaci  

- Sběr papíru bude dne 6. – 9. prosince 2016. 

Kontejner bude opět umístěn u sběrného 

dvora. 

10. Usnesení a závěr 

Na závěr starostka požádala návrhovou komisi 

o vyjádření, zda bylo hlasováno o všech 

návrzích na usnesení. 

Předseda návrhové komise potvrdil, že 

přednesené návrhy na usnesení byly správně 

formulovány a o všech návrzích na usnesení 

bylo řádně hlasováno v souladu s jednacím 

řádem obce Roztoky.          17 usnesení bylo 

schváleno, 2 usnesení nebyla schválena. 

Starostka poté poděkovala přítomným za účast 

na veřejném zasedání a ukončila jednání 

ve 20:00 hodin. Sdělila, že další veřejné 

zasedání se bude konat dne 13. 12. 2016 v 

17:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Roztoky. 

Dne: 15. 11. 2016 

Zapsala: Vendula Ptáčková 
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Co se u nás během roku 2016 dělo? 
 

Asi téměř všichni z Vás sledovali velmi pozorně, jak se vyvíjí situace kolem záměru vzniku 

retenční nádrže.  K tomu vzniklo několik petic a v dubnu se na obranu proti tomuto záměru 

konala akce „Ne přehradě na Berounce“. Během ní se pod petici podepsalo kolem 500 lidí a 

dále až do konce června probíhala jednání provázená i fundovanými argumentacemi 

odborníků. Závěrem byla tisková zpráva – společné stanovisko, ve které Povodí Vltavy, s.p. a 

Ministerstvo zemědělství , petiční výbor a dotčené obce prohlásily, že nebudou podniknuty 

další kroky k rozpracování studie na vznik protipovodňové hráze. 

Souběžně proběhlo jednání s vedením společnosti Permon na dořešení  20 let staré kauzy 

s poškozením studní v chatové osadě Na Skalách. Podařil se vyjednat příspěvek 100 tis. Kč 

od společnosti. Vodovod byl postaven na podzim a je již zkolaudován. K vodovodnímu řadu 

si příští rok budou chataři budovat vodovodní přípojky. 

Po dlouhých letech se také podařilo získat pozemky kolem cesty nad transformátem u školy 

do Chaloupek. Mnozí majitelé  pozemků - manželé Remišovi, paní  Anna Pražáková, pan 

Karel Šíma a bratři Marek a Marcel Náprstkovi - nabídli obci pozemek zdarma. Cesta byla 

opravena. Bohužel se nepodařilo vyjednat zákaz průjezdu. Argumentem Policie bylo, že 

umístěná značka by neukázněné řidiče dostatečně nevarovala, průjezd obsluhy by byl povolen 

a tím by byla značka nadbytečná. Víme dobře, že kontrola nad dodržováním takového 

omezení nebývá efektivní. Bohužel. 

Udělal se asfaltový povrch na propojce ze Skákandy k bytovkám. Bylo upraveno 

prostranství kolem knihovny a v závěru roku knihovna prošla celkovou rekonstrukcí  - nové 

rozvody elektřiny, nové podlahy, malba, nové regály. 

V průběhu roku jsem získávali podklady pro zadání zpracování projektu pro rekonstrukci 

kuchyně ve školce, na zřízení bankomatu i na zajištění digitálního TV signálu. Stále 

hledáme vhodného projektanta na rekonstrukci obecního úřadu. 

Byl zpracován nový digitální povodňový plán obce, který je obec povinna mít a nově bylo 

zavedeno rozesílání SMS zpráv do mobilu.  

Obec získala dotaci na nákup hasičského auta pro Jednotku SDH ve výši 7 mil. Kč.  Na jeho 

dodavatele bylo vyhlášeno výběrové řízení, které vybralo společnost KOBIT – THZ s.r.o.. 

Další výběrové řízení se konalo na zhotovitele nové místní komunikace v Chaloupkách. 

Bohužel se nepodařilo tuto investiční akci udělat v letošním roce v souvislosti se získáním 

územního rozhodnutí a stavebního povolení. Vítězem výběrového řízení je společnost Froněk, 

s.r.o., která zahájí stavební práce po 1. březnu 2017.  

Zateplila se střecha nad učebnou školy v přístavbě a opravila se lepenka nad vchodem do 

tělocvičny. Byla opravena zastávka na Karlově a obec získala do majetku pozemek se 

studní pro zásobování občanů Karlova vodou. Za vstřícnost děkujeme panu Pastorovi, který 

prodal pozemek za symbolickou 1,- Kč. 

V obci se konalo několik společenských událostí. Tradiční pálení Čarodějnic 30.4. 

organizovali hasiči, dále Staročeské máje i se zábavou, koncert kvarteta České filharmonie, 

který se konal v kostele Sv. Petra na Křivoklátě. V červenci jsme se pokusili vylákat naše 

seniory k poslechu dechovky na hřiště u jezu, ale účast byla tak malá, že tuto akci již 

následující rok pořádat nebudeme. Na podzim bylo posvícení a hojně navštívená Posvícenská 
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zábava v Hotelu Roztoky a první adventní neděli byl již podruhé rozsvícen vánoční strom 

před obecním úřadem.  Krátké posezení se seniory se konalo v hospodě U Křížku a poslední 

akcí bude tradiční Plovoucí naděje den před Štědrým dnem. 

Bylo toho mnohem více, např. stále řešíme kauzu hasičárny a zadlužení bývalého nájemce 

hospody, ale uvedla jsem nejdůležitější.  A co nás čeká v příštím roce? 

V plánu máme začátkem roku avizovanou výstavbu nové silnice v Chaloupkách, rádi bychom 

zahájili práce na rekonstrukci budovy obecního úřadu a pokusili se na ni získat nějakou 

dotaci. O prázdninách bychom chtěli udělat rekonstrukci kuchyně ve školce, instalovat 

sportovní zařízení v areálu u jezu. Budeme investovat přibližně 1 mil. Kč z rozpočtu na nákup 

vozidla pro hasiče a pokusíme se získat pozemky pod Permonem do vlastnictví obce. V obci 

by měla být provedena přeložka vodovodu, která se bude týkat silnice od Jednotky až ke 

křižovatce na hlavní silnici u stavebnin. Rádi bychom nechali zpracovat projekty na nástavbu 

střechy a zateplení tělocvičny a úpravy veřejných prostranství. Určitě budeme pořádat tradiční 

Máje, Posvícení , opět je v plánu koncert České filharmonie a další akce.  

Finanční zhodnocení všech akcí za letošní rok bude provedeno až v roce následujícím 

v závěrečném účtu obce nejpozději do konce června 2017. 

Děkuji mnohým občanům za to, že si všímají okolí a mnohdy na některé záležitosti upozorní. 

Přejme si, aby se nám plány na další rok podařilo splnit a Vám všem ať se podaří plnit i Vaše 

osobní nebo profesní přání.  

Závěrem mi dovolte popřát Vám krásné a pohodové Vánoce, do nového roku hlavně 

pevné zdraví, štěstí, lásku. 

Lenka Peterková, starostka 

 

 

 

Den seniorů 

Tak, jako každý rok, obec Roztoky pořádá posezení pro seniory, nejinak tomu bylo i letos. 

Tentokrát se pozvaní sešli v Hospodě U Křížku. Píši pozvaní, protože oproti minulým letům 

byla rozeslána pozvánka všem seniorům, kterým je 65 let a více. Velmi mile mě překvapilo, 

že naše pozvání přijalo 48 z nich, což je rekordní počet účastníků, kteří zaplnili všechny stoly 

restaurace.  

Na programu bylo představení dětí z mateřské školy, které si připravily písničky a tanečky na 

téma „U rybníka“. Dále představil svou knihu fotografií pan Vladimír Dousek z Černošic, 

který knihu zájemcům i podepsal. K tanci a poslechu hrála kapela „Kastelán“. Každý si 

odnesl domů malý dáreček vyrobený dětmi ze ZŠ Roztoky a také propisku se znakem obce. A 

nechybělo ani občerstvení v podobě výborného chlebíčku a lehkého ovocného dortíku. 

V krátkosti jsem přítomné seznámila s tím, co se v průběhu roku v obci řešilo a provádělo, a o 

tom, co nás čeká v příštím roce. Poslední účastníci odcházeli kolem 19. hodiny a všem byla 

věnována kytička. 

Mám velkou radost, že práce, která byla kolem zorganizování této akce, byla odměněna 

velkou účastí pozvaných a pozitivními ohlasy, kterých se nám zpětně dostalo. Děkujeme. 

Lenka Peterková, starostka  
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PO DVOU MĚSÍCÍCH KLIDU ZASE V AKCI 
 

POŽÁRNÍ JEDNOTKA OBCE: 

 

Na lince 150: 

 

Dvouměsíční období klidu od tzv. ostré zásahové činnosti skončilo v neděli 20. listopadu asi 

hodinu před polednem. To když se přes silnici vedoucí z Roztok na Karlovu Ves zřítil menší 

strom a zablokoval provoz v obou směrech. Roztočtí hasiči jen za asistence hlídky policie za 

pár minut dub o pr. cca 20 cm rozřezali a odstranili mimo vozovku.  

Za necelý týden, v sobotu 26. listopadu večer, vyjížděli znovu. Tentokrát se mělo jednat o 

požár někde nad železniční zastávkou Újezd n. Zbečnem. Na údajné místo dorazili jako první, 

ale žádný oheň ani dým se v dané lokalitě nenacházel. Lépe na tom nebyli ani kolegové 

z Rakovníka a Zbečna, které na místo krajské operační středisko také vyslalo. Až hlídce 

Policie ČR z našeho obvodního oddělení se podařilo plameny nalézt u jedné z chat, která se 

od nahlášeného místa nacházela asi 500m. Jednalo se pálení odpadu na hromadě. Roztočtí 

hasiči ve spolupráci s kolegy ze Zbečna a Rakovníka ohniště uhasili a naši policisté 

neohlášení pálení majitelce chaty řádně spočítali!  

Neutekl ani celý den, když naše hasiče povolalo KOPIS v Kladně znovu. Tentokrát je vyslalo 

směrem ke Křivoklátu, kde se od mostu přes řeku pravotočivými zatáčkami táhly po vozovce 

pruhy zřejmě nafty, která asi vytékala některému z projíždějících vozidel z otevřené nádrže.  

Pachatele se ale ani hlídce policie najít nepodařilo. S rozlitou naftou si kromě roztockých 

museli poradit i jejich kolegové z Rakovníka, a to už od Městečka, kde pruhy končily. Obě 

jednotky se setkaly u železničního viaduktu u ZŠ Křivoklát, odkud se po dohodě vydaly na 

své základny s tím, že ještě každé jednotce zůstal jeden pruh na cestu. Roztockým v zatáčce 

pod OOPČR Roztoky a jejich kolegům na „kostkách“ v Městečku. 

Zatím poslední poplach vyhlásili roztockým, společně s křivoklátskými a rakovnickými 

hasiči, ve čtvrtek 1. prosince pozdě večer. Neopatrnou manipulací s horkým popelem došlo ke 

vzplanutí kompostéru, od kterého se vzňala střecha rodinného domu na návsi v Městečku. 

Včasným zásahem souseda se podařilo požár lokalizovat pomocí zahradní hadice ještě před 

příjezdem našich, a následně ostatních hasičů. Částečně shořely jen asi tři metrové části trámů 

a několik latí. 

 

Školení a cvičení: 

22. listopadu Školení na likvidaci požárů komínů a praktický výcvik vnikání do uzavřených 

prostorů. 

25. listopadu  Školení nového komunikačního webového portálu pro jednotky SDH obcí. 

26. listopadu Školení preventistů v Rakovníků a velitelů v Berouně. 
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SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 

 

V sobotu 22. října se roztočtí hasiči zúčastnili 

„ne“tradičního požárního útoku zvaného 

„Křivoklátská dubinka“, kde jinde, než 

v Křivoklátě. Jejím pořadatelem jsou místní 

hasiči a je určena především sborům okrsku 

Křivoklát. Kromě dvou týmů místních a 

jednoho našich se akce aktivně zúčastnilo 

družstvo z Velké Bukové a jeden tým postavili 

dobrovolní hasiči z Prahy-Zličína. Oproti 

předchozím ročníkům byl závod rozdělen do 

dvou disciplín a výsledný čas byl součtem 

obou. Přestože roztočtí patřili mezi favority, 

tým křivoklátských, postavený převážně 

z mladých členů, je o necelou půlminutu 

porazil a putovní pohár se tak po dvou letech 

vrátil pořádajícímu týmu. Druhé místo 

rozhodně není pro naše hasiče zklamáním a 

určitě se příště „poperou“ o získání poháru zpět 

do Roztok. 

V listopadu se hasiči věnovali přípravě dřeva 

na ohně pro předvánoční společenskou akci 

Plovoucí naděje a pomohli se skácením a následnou instalací vánočního stromu v parku pod 

obecním úřadem.  

 

za JPO II a SDH Roztoky 

Jan Pokorný 
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Autor Císaře chudých se narodil na Karlově - II
 

V minulém čísle Roztockých listů jsme přinesli první část vzpomínek na spisovatele, básníka 

a lékaře prof. MUDr. Antonína Trýba, rodáka z Karlova. Dnes jeho životní příběh 

dokončujeme… 

V roce 1920 odešel MUDr. Antonín Trýb do Brna, kde se stal přednostou nově zřízené kožní 

kliniky a profesorem kožního lékařství. Kromě řady studií publikovaných v odborném 

lékařském tisku, napsal učebnici kožního lékařství Praktická dermatologie, která vyšla 

v několika vydáních. Dále vydal učebnici venerologie.  

Při své odborné práci se však Antonín Trýb stále věnoval krásné literatuře. V roce 1922 vyšla 

jeho sbírka básní Pokorné zrání. Další prózou, nazvanou Čang Wu, jež vyšla v roce 1930, se 

opět obrátil k dálnému východu. O rok později vydal ještě knihu Lidé z výprav. 

Nejznámějším Trýbovým dílem je ale historický román Císař chudých, který poprvé vyšel 

v roce 1935 a v dalších vydáních ještě v letech 1946, 1954, 1970 a 1979. Inspirací k tomuto 

románu o posledním pohanském římském císaři Diokleciánovi byla Trýbova návštěva Splitu 

v Jugoslávii, kde stojí zbytky Diokleciánova paláce.  

Poslední tvůrčí období je již zcela ve znamení poesie. Postupně vyšly sbírky básní Až v nás 

(1940), Sonatiny (1941), Loňské listí (1946) a Kruh (1956). Že byl MUDr. Trýb všestranně 

talentovaným člověkem, dokazuje i jeho záliba v malování. Jeho rodině po něm např. zůstaly 

dva akvarely hradu Křivoklátu.  

Kronikář Jaroslav Zýka o Antonínu Trýbovi napsal: „ Byl to člověk, který miloval svoji práci 

a stejně tak miloval umění a divadlo. Jako lékař, přední specialista oboru chorob kožních a 

venerických a uznávaná profesorská kapacita brněnské lékařské fakulty se zasloužil o 

rozšíření vědeckých poznatků ve svém oboru. Svou spisovatelskou činností obohatil naši 

literaturu. Při své práci se spřátelil s mnoha známými umělci, např. s pěvci Karlem a Emilem 

Burianovými, Josefem Sukem, Jaroslavem i Petrem Křičkou, s bratry Čapkovými, Jaromírem 

Johnem, Josefem Ladou, Aloisem Kalvodou, Vítězslavem Nezvalem a mnoha dalšími. Za 

svoji práci byl vyznamenán Řádem práce a Medailí J. E. Purkyně. Dále obdržel Cenu města 

Brna.“ Tolik slova kronikářova. 

MUDr. Antonín Trýb pracoval do pokročilého věku a do penze odešel až v roce 1958, kdy mu 

už bylo 74 let. Jeho zdraví se rychle zhoršovalo a dne 3. září 1960 v Brně zemřel. 

  

Tomáš Bednařík 

 

Popiska: 

 

Rodinná hrobka rodiny Trýbových na 

křivoklátském hřbitově, kde jsou 

pochováni spisovatelovi rodiče Antonín 

a Filipína Trýbovi.  

Foto Tomáš Bednařík 
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Mikulášský čas ve školce 

Začátkem prosince bylo v mateřské škole rušno i veselo. Tradiční čertí den si děti užily 

v čertovském oblečení a moc to malým čertíkům slušelo. Plno her, cvičení i tvoření bylo 

náplní čertování ve školce. Nechyběla ani čertovská pekelná kapela a čertí sopka. Milé 

překvapení nám přichystaly děti i paní učitelky z naší základní školy, když v převlecích přišly 

mezi děti a nádherný andílek rozdával dětem drobné dárky.  Zase trochu jiný den ve školce 

přinesl dětem mnoho radosti, smíchu a nikdo se čertíků nebál, vždyť se všichni dobře znali.  

Další den jsme pro rodiče, přátelé školy a hlavně děti připravili mikulášskou besídku, kdy děti 

potěšily svým milým vystoupením. Nejmenší děti se předvedly jako veselí čertíci. Vtipné 

básničky, hry i tanec v podání těch nejmenších byly roztomilé. V dalším vystoupení se 

předvedli předškoláci a tentokrát připravili pásmo na téma „U rybníka“, kdy všechny pobavili 

vodník, ladné víly při tanci a samozřejmě vánoční kapříci. Všichni byli moc šikovní a 

vystoupením potěšili všechny přítomné diváky. 

Pak už následovala mikulášská nadílka, kdy mezi děti přišel Mikuláš se svým doprovodem. 

Po chvíli překvapení a údivu se v dětských očích vystřídala radost. Proč? Čerti nebyli vůbec 

zlí, ale rozverní a veselí. Četli z pekelné knihy a připomněli dětem, na co si mají dávat pozor, 

aby nezlobily. Děti slíbily, že se polepší a budou hodné. Veselá nálada vládla i mezi diváky. 

Čerti v podání zaměstnanců z Lesní správy Křivoklát pobavili nejen děti, ale i všechny hosty 

v naší školce. Moc děkujeme za ochotu a čas, který věnovali našim dětem. Tečkou na závěr 

byla nadílka, kdy Mikuláš a s andělem rozdával dětem balíček s dárky i radost. Mikulášské 

odpoledne se vydařilo a všichni odcházeli domů spokojení. 

M.Š. 

Foto: archiv MŠ 
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Kdy jindy si něco pěkného přečíst, než v kouzelné atmosféře vánočních svátků? Přejete si od 

Ježíška překvapení ke čtení? Já bych ráda, kdyby něco donesl…Určitě podaruje děti a já jim 

budu večer předčítat nová dobrodružství knižních hrdinů  

A jaký tip bych dala Ježíškovi? Kdo má rád pohádky, mohl by si napsat třeba o Lichožrouty. 

To jsou ti malí, neviditelní tvorečkové, kteří vám doma žerou ponožky, a proto jich máte 

pořád lichý počet. Je to taková dětská verze mafiánského příběhu. Padre, jako ponožkový 

magnát, jeho dva synové – dvojčata Tulamor a Ramses, jejich bratranec, statečný Hihlík, 

moudrý Hihlíkův dědeček, který ho vychovává, zatímco jeho rodiče odjeli zachraňovat 

Lichožrouty do Afriky…tam je totiž o ponožky nouze. Všichni se potkávají s lidmi a 

nemohou zabránit tomu, aby je lidé viděli, zkoumali a zasahovali do jejich života. Nemůže 

chybět ani padouch únosce, bydlící v nočním klubu a parta lichožroutích bezdomovců. 

Připadá vám to bláznivé? Ano, moderní pohádka, ale úsměvná a plná krásných ilustrací. Naše 

děti si ji velmi oblíbily…a třeba Ježíšek donese další díl   

Milovníky historie a detektivek by mohla potěšit třeba série Katova dcera ( celkem 5 knih), 

kterou napsal Oliver Pötzsch. V prvním díle se seznámíte s rodinou kata ze Schongau, 

životem ve středověku, strachem z čarodějnictví i s opovržením obyvatel města. A přece kat 

nejen popravoval, obvykle z vůle pánů, ale i léčil a měl rozsáhlé znalosti z bylinkářství i 

medicíny. A tak je z řeky vytažen umírající chlapec se znamením na těle, které pro ctihodné 

občany představuje symbol čarodějnice a obviní ze zločinu porodní bábu. Kat Jakob Kuisl ale 

neponechá nic náhodě a společně se svou dcerou Magdalenou a medikem Simonem pátrá po 

vrahovi. Nechybí trocha romantiky i lásky. Ani další díly (Katova dcera a černý mnich, …a 

král žebráků,…a čaroděj,…a ďábel z Bamberku)   vás nezklamou. Nádech tajemna, ponurosti, 

zla, nenávisti, ale také lásky a oddanosti a napětí vás vtáhnou do děje a nepustí až do 

samotného konce knihy. Katova rodina se postupně rozrůstá, stále však zůstávají neodhalená 

tajemství a chystají se další zločiny… 

Jste – li vyznavačkou, či vyznavačem, zaručeně oddechové literatury, zkuste se vrhnout na 

osvědčeného Saturnina a jeho humor. Povedené je i televizní zpracování s Oldřichem 

Víznerem v hlavní roli. Věrný sluha, který přestěhuje svého pána na loď, kam se za ním 

nahrne příslovími a pranostikami zásobená teta Kateřina a její poněkud rozmazlený syn 

Milouš. A co vše se semele, když tráví „rodinnou“ dovolenou s dědečkem a od civilizace je 

načas odřízne voda? Koho okouzlí slečna Barbora a čím? Saturnin řeší vše s nadhledem, 

vydatně si pomáhá historkami, plány a neústupností sobě vlastní. Humorný příběh, který 

vyloudí úsměv na tváři a pomůže vám překonat sychravé počasí.   

Vánočně vás naladí a možná pravý smysl Vánoc ukáže Vánoční koleda od Charlese Dickense 

o jednom bohatém obchodníkovi, lakotném, který dostane prostřednictvím své vidiny 

zajímavou možnost proměny svého srdce a zároveň změnit přístup ke svému životu. Zjeví se 

mu postupně tři duchové - duch minulých Vánoc, duch letošních Vánoc a duch příštích 

Vánoc. Připomenou mu jeho dětství a ukážou mu, jak odlišně prožívá Vánoce chudá rodina. 

 -IV- 
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